



Le texte Français suit

Canada Wins Four Medals at World Junior Racquetball Championships

Winnipeg, November 12, 2018 - Canadian athletes are bringing home four medals from the 2018 International Racquetball Federation World Junior Championships held in San Luis Potosi, Mexico.

Juliette Parent of Saint-Jacques de Montcalm, QC and Cassie Prentice of Macro SK won silver in the U16 Girl's Doubles event, defeating several strong teams along the way. To advance to the final, the team had a solid win in their semi-final against Mexico, winning 15-8, 15-12. Mexico is one of the dominant nations in the sport.

The team faced a very strong team from Bolivia in Saturday's final, losing 15-8, 17-7. In both games, the Bolivian team scored several quick points but Parent and Prentice fought back. They did well, especially considering both members of the Bolivian team also won their singles divisions at this World Junior Championships and one of the two was a member of the team that recently won World Championship Women's Doubles title.

Team Canada also won three bronze medals in doubles events.

Alexis Iwaasa of Sylvan Lake, AB and Marjolaine Parent of Saint-Jacques de Montcalm, QC won bronze in the U18 Girl's Doubles.

Ian Frattinger of Martensville, SK and Sean Sauvé of L'Assomption, QC won bronze in the U16 Boy's Doubles, improving on their 5th place result from last year.

In their first year of competition at the World Junior Championships, Ofelia Wilsca and Tamara Wilsca won bronze in the U14 Girl's Doubles.

In the team standings, the Canadian girls team finished in fourth place and the boys team was sixth. This gave Canada a combined fourth place finish at the tournament, which is one place higher than in 2017.

The World Junior Championships got underway Sunday, November 4 and concluded Saturday, November 10. The team was coached by Michel Gagnon of Montréal, QC, Rino Langelier of Brossard, QC and Corey Osborne of Penetanguishene, ON.

The next major event for several of the athletes competing at the World Junior Championships will be the Racquetball Canada National Team Selection Event being held in Valleyfield, QC from November 23 to 25. Tournament results are part of the criteria used to select Canada's team for the 2019 Pan Am Championships and the 2019 Lima Pan Am Games.



Team Canada - 2018 World Junior Championship



Cassie Prentice and Juliette Parent

Team Canada Final Results

Singles

U18 Girls: Alexis Iwaasa (Lethbridge, AB), 5th; Marjolaine Parent (St-Jacques de Montcalm, QC), 9th.

U16 Boys: Ian Frattinger (Martensville, SK), 9th; Sean Sauvé (L'Assomption, QC), 9th.

U16 Girls: Juliette Parent (St-Jacques De Montcalm, QC), 5th; Cassie Prentice (Macrorie, SK), 5th.

U14 Boys: Nathan Jauvin (Terrebonne, QC), 9th; Christian Pocsai (New Hamburg, ON), 17th.

U14 Girls: Tamara Wilscam (Repentigny QC), 5th; Ofelia Wilscam (Repentigny, QC), 9th.

U10 Boys: Asher Pocsai (New Hamburg, ON), 1st White Consolation

Doubles

U18 Girls: Iwaasa / Marjolaine Parent, 3rd.

U16 Boys: Frattinger / Sauvé, 3rd.

U16 Girls: Juliette Parent / Prentice, 2nd.

U14 Boys: Jauvin / Christian Pocsai, 9th.

U14 Girls: Wilscam / Wilscam, 3rd.

Results: <http://www.internationalracquetball.com>

Photo Credit: Lisa Prentice

[Racquetball Canada](#) is the national sport governing body responsible for developing competitive national teams and overseeing developmental and high performance programs that grow the sport of racquetball in Canada.

Media Contact

Jan Hanson
Director of Marketing & Communication
Racquetball Canada Board of Directors
jhanson@accesscomm.ca | 306.502.4422

Le Canada remporte quatre médailles au Championnat du monde junior de racquetball

Winnipeg, le 12 novembre 2018 - Les athlètes canadiens ont gagné quatre médailles au Championnat du monde junior de 2018 de la Fédération internationale de racquetball, qui vient de se dérouler à San Luis Potosi, au Mexique.

Juliette Parent, de Saint-Jacques de Montcalm au Québec, et Cassie Prentice, de Macrorie en Saskatchewan, ont remporté la médaille d'argent du double féminin des 16 ans et moins, battant de très fortes équipes en chemin. En effet, pour se qualifier pour la finale, le duo a dominé une très solide paire mexicaine en demi-finale sur la marque de 15- à 7 et 15 à 12. Le Mexique est une des puissances mondiales du racquetball.

Nos représentantes ont affronté samedi en finale une très forte équipe de Bolivie s'inclinant finalement sur le score de 8 à 15 et 7 à 15. Dans les deux manches, les Boliviennes ont rapidement pris de l'avance, mais Parent et Prentice sont revenus de l'arrière. Et elles ont fait belle figure, surtout si on considère que les deux Boliviennes ont également remporté leur division en simple à ce Championnat du monde junior, et qu'une des deux était membre de l'équipe qui a récemment

monde junior, et qu'une des deux était membre de l'équipe qui a récemment remporté le titre de double féminin au Championnat du monde senior.

Et l'Équipe Canada a aussi remporté trois médailles de bronze dans les autres épreuves de double.

Alexis Iwaasa, de Sylvan Lake en Alberta, et Marjolaine Parent, de Saint-Jacques de Montcalm au Québec, se sont adjugé la médaille de bronze du double féminin chez les 18 ans et moins.

Ian Frattinger, de Martensville en Saskatchewan, et Sean Sauvé, de L'Assomption au Québec, ont remporté la médaille de bronze du double masculin chez les 16 ans et moins, améliorant ainsi leur cinquième place de l'an dernier.

Et à leur première présence au Championnat du monde junior, Ofelia Wilscam et Tamara Wilscam, de Repentigny, QC ont remporté la médaille de bronze du double féminin des 14 ans et moins.

Au classement des nations, l'équipe féminine canadienne a pris la quatrième place tandis que l'équipe masculine terminait en sixième position. Ceci a conféré au Canada la quatrième place au combiné à ce tournoi, ce qui représente une progression d'une place par rapport à l'an dernier.

Le Championnat du monde junior a commencé dimanche 4 novembre et s'est terminé samedi 10 novembre. L'équipe canadienne était encadrée par Michel Gagnon, de Montréal au Québec, Rino Langelier de Brossard au Québec, et Cor Osborne, de Penetanguishene en Ontario.

La prochaine compétition importante pour plusieurs des athlètes qui ont participé ce Championnat du monde junior sera l'épreuve de sélection de l'équipe nationale de Racquetball Canada qui aura lieu à Valleyfield au Québec, du 22 au 24 novembre prochains. Les résultats de ce tournoi compteront pour les critères de sélection des équipes canadiennes pour le Championnat panaméricain et les Jeux panaméricains de 2019.



Equipe Canada 2018 championnat du monde junior





Cassie Prentice et Juliette Parent

Résultats d'Équipe Canada

Simple

Filles moins de 18 ans : Alexis Iwaasa (Lethbridge, AB), 5e; Marjolaine Parent (Saint-Jacques de Montcalm, QC), 9e.

Garçons moins de 16 ans : Ian Frattinger (Martensville, SK), 9e; Sean Sauvé (L'Assomption, QC), 9e.

Filles moins de 16 ans : Juliette Parent (Saint-Jacques de Montcalm, QC), 5e; Cassie Prentice (Macrorie, SK), 5e.

Garçons moins de 14 ans : Nathan Jauvin (Terrebonne, QC), 9e; Christian Pocsai (New Hamburg, ON), 17e.

Filles moins de 14 ans : Tamara Wilscam (Repentigny, QC), 5e; Ofelia Wilscam (Repentigny, QC), 9e.

Garçons moins de 10 ans: Asher Pocsai (New Hamburg, ON), 1e consolation blanche

Doubles

Filles moins de 18 ans : Iwaasa / Marjolaine Parent, 3e.

Garçons moins de 16 ans : Frattinger / Sauvé, 3e.

Filles moins de 16 ans : Parent / Prentice, 2e.

Garçons moins de 14 ans : Jauvin / Christian Pocsai, 9e.

Filles moins de 14 ans : Wilscam / Wilscam, 3e.

Résultats : <http://www.internationalracquetball.com>

[Racquetball Canada](#) est l'organisme national directeur de sport qui régit le racquetball au Canada. Avec le soutien du gouvernement du Canada et de nombreux précieux partenaires, Racquetball Canada développe des équipes nationales compétitives et supervise des programmes visant à faire progresser le racquetball au Canada.

Personne-ressource pour les médias :

Jan Hanson
directrice des communications et du marketing,
Conseil d'administration de Racquetball Canada
jhanson@accesscomm.ca | 306.502.4422

Funded by the
Government
of Canada

Financé par le
gouvernement
du Canada

| **Canada** 